此為證書 TW22/00000533 譯本

下述組織

和平工業區專用港實業股份有限公司

97291 花蓮縣秀林鄉和平村和工五路 6號

的管理系統已經過審核,並被證明符合下述要求

ISO 14001:2015

所涵蓋的活動範圍

船舶進出港號誌管制、船席調派、港勤作業、海事通信及海難救助、港灣設施管理。



版次 1. 原始註冊日期 2022年 07 月 12 日.

簽署



SGS United Kingdom Ltd Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com





本文件為真實的電子版證書,僅供客戶用於其商業用途。此電子證書允許其列印版本並將被視為副本。本文件由本公司依據可取得之 Terms and Conditions | SGS 中之 SGS 驗證服務通用條款頒發,敬請注意其中亦已包含的責任範圍,賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護,任何未經授權而對此文件的內容或外觀作出變更、偽造或篡改皆屬違法。







Certificate TW16/01084 / 證書 TW16/01084

The management system of / 下述組織

Ho-Ping Power Company

No. 7, Hogong 2nd Rd., Hoping Village, Hsiu-Lin Shiang, Hualien, 97291, Taiwan, R.O.C. 97291 花蓮縣秀林鄉和平村和工二路 7號

has been assessed and certified as meeting the requirements of 的管理系統已經過審核,並被證明符合下述要求

ISO 14001:2015

For the following activities / 所涵蓋的活動範圍 THE PRODUCTION OF ELECTRIC POWER (COAL BASED). THE TRANSMISSION LINE OF HO-PING POWER STATION TO TONG-SHAN SUBSTATION. 電力生產(煤炭)。和平發電廠至冬山超高壓變電所間的輸電線路。

This certificate is valid from 11 January 2023 until 21 November 2025 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 3. Certified since 21 November 2016

此證書的有效期自 2023年 01月 11日至 2025年 11月 21日且其有效性應繫於持續符合的定期稽核 版次 3. 原始註冊日期 2016年 11月 21日

Last certificate expiry date 21 November 2022 Recertification audit date 05 January 2023

前證書到期日 2022年 11月 21日 重新驗證稽核日期 2023年 01月 05日

Authorised by / 簽署 Jonathan Hall Global Head - Certification Services

SGS United Kingdom Ltd Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com







This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized attention, forgety or fastification of the content or appearance of this document is unlawful.

本文件為其實的電子板證書,僅供客戶用於其商業用途。此電子證書允許其即旧版本追轉允許與配限為圖本。本文件由本公司依據可取得之下mand Conditions | SGS. 中之 SGS 驗證服務通用修款 / 级分、敬請注意其中亦已包含的責任範圍,賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護,任何未經授權而對此文件的內容或外觀作出變更,偽造或認改背觸處去。





TAIWAN TRANSPORT & STORAGE CORPORATION

8F. NO. 113, CHUNG SHAN N. ROAD, SEC. 2, TAIPEI CITY 104, TAIWAN, R.O.C.

This is a multi-site certificate, additional site(s) are listed on the next page (s)

Bureau Veritas Certification Holding SAS - UK Branch certifies that the Management System of the above organisation has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

ISO 14001:2015

Scope of certification

LOGISTICS SERVICE FOR PETROCHEMICALS AND OTHER PRODUCTS. INCLUDING TRANSPORTATION, WAREHOUSING AND PACKAGING.

Original cycle start date:

28-03-2022

Expiry date of previous cycle:

Certification / Recertification Audit date:

14-01-2022

Certification / Recertification cycle start date:

28-03-2022

Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, 27-03-2025 this certificate expires on:

Certificate No.: TW006106

Version: 1

Issue date:

28-03-2022







MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No: 497397-2021-AE-RGC-RvA Initial certification date: 22 December, 2021

valid: 22 December, 2021 – 22 December, 2024

This is to certify that the management system of

TA-HO Maritime Corporation

10 F, No. 113 Chung Shan N. Road, Sec. 2, Taipei, Taiwan, R.O.C.

has been found to conform to the Environmental Management System standard:

ISO 14001:2015

This certificate is valid for the following scope:

Management and Marine Operation of Sea Going Vessels and Cargo Transportation

Place and date: Shanghai, 23 December, 2021





For the issuing office: DNV - Business Assurance Suite A, Building 9, No.1591 Hongqiao Road, Changning District, Shanghai 200336, P.R. China TEL: +86 21 32799000



Zhu Hai Ming Management Representative





CERTIFICATE



This is to certify that

E-One Moli Energy Corporation

Southern Taiwan Science Park, No.10, Dali 2nd Rd. Shanhua Dist. Tainan

has implemented and maintains an Environmental Management System.

Scope:

The environmental activities and supporting processes associated with the design and manufacture of rechargeable lithium-ion batteries.

Through an audit, documented in a report, it was verified that the management system fulfills the requirements of the following standard:

ISO 14001: 2015

Certificate registration no.

50600082 UM15

Date of certification

2023-04-27

Valid until

2026-04-26





DQS IS A MEMBER OF



DQS Inc.

Brad McGuive

Brad McGuire Managing Director

